
 

ZÁPIS Z JEDNÁNÍ PASTORAČNÍ RADY 

dne 11. ledna 2024 
 

Motto: Pastorační rady mohou a mají být zřizovány jen za tím účelem, aby jejich činnost podporovala 

a vedla k účinné evangelizaci společnosti, duchovnímu oživení a povznesení farností a tím sloužila k 

větší slávě Boží.  

Čl. (2) úvodu stanov pastoračních rad Arcidiecéze pražské. 

 

Přítomni: P. Ř. Žáček, H. Kučerová, P. Kuželová, M. Svatošová, S. M. Dolorosa, 

J. Klápště, M. Šturma 

Omluveni: P. Janto, Z. Veselá 

 

K bodům z minulého zápisu: 

 

1) Příští bohoslužba s dětmi bude 4.2.2024 

2) Příští „Setkání nad tématy“ bude 15.2.2024 

3) Na běžný účet pro sbírku na financování varhan již chodí finanční příspěvky.  

4) S. M. Dolorosa informovala, že na Nový rok proběhlo pokračování údržby 

varhan u Sv. Rodiny, nicméně ještě nebyla zcela dokončena, a ještě bude 

pokračovat.  

5) Vzhledem k vlhkému prostředí v kryptě bude vhodné obstarat regál na 

uskladnění pomůcek pro sv. Martina, ale i na Živý betlém. P. Řehoř se zeptá S. 

M. Kristýny, zda nemá v hangáru kovové regály. Pokud nikoliv, tyto budou 

zakoupeny. 

6) V souvislosti s obnovou a rozšířením ozvučení v kostele Svaté Rodiny P. Řehoř 

zkontaktuje pana Pecku, aby lépe ozvučení nastavil. Též bude třeba koordinace 

s panem Majerem v souvislosti rozvodem „Sonico“ po objektu Domova sv. 

Karla. 

7) J. Klápště informoval o průběhu Živého Betléma. Bude třeba napříště lépe 

zkoordinovat příchod Tří králů. Zbylé chvojí navrhl nabídnout sestrám pro 

potřeby údržby zahrady. S. M. Dolorosa se zeptá S. M. Gerardy. J. Klápště 

rovněž informoval o průběhu předávání koordinace Živého betléma Michalu 

Honzírkovi. Pošle též fotografie do Řepské 17. 

8) V neděli 17.12. farní sbor zpíval nedělní roráty v edici Bohuslava Korejse. Dle 

P. Řehoře velice vydařeně.  

9) Přípravná schůze ohledně trojdohody – farnost, Domov a Kongregace – 

proběhne 19.1.2024 v 16:30 za účasti všech dotčených stran. 

10) P. Řehoř informoval o tom, že inventarizace majetku musí být provedena do 

30.6.2024. Pokud tak nebude učiněno, bude účetnictví farnosti převedeno na 

pod centrální účetní. 



11) P. Řehoř požádal farníky o větší zapojení do služeb při mši (lektoři, zpěv žalmů, 

vybírání sbírek…). V této souvislosti informoval, že dlouholetý varhaník P. 

Suchel ukončil varhanickou službu. 

12) V souvislosti s návrhem, aby v případě, že i v budoucnu budou o Vánocích dvě 

půlnoční mše, byla jedna předsunuta na dřívější čas s ohledem na farníky, kteří 

mají problém zůstat vzhůru až do pozdních nočních hodin, P. Řehoř sdělil, že 

toto vede v patrnosti a jedna mše bude již ve 22:00. 

 

Nové body: 

 

13) V souvislosti s možnou poutí do Medjugorje organizovanou P. A. Scaranem, 

navrhla H. Kučerová, aby se již nyní zjistil předběžný zájem řepských farníků. 

14) P. Řehoř vypracuje pastorační plán na rok 2024. 

15) P. Řehoř navrhuje výměnu koberce v kostele Sv. Rodiny a používání výhradně 

olejových svícnů v liturgickém průvodu. 

16) M. Svatošová informovala, že počínaje nedělí 14.1.2024 bude po nedělní mši sv. 

společenství malých dětí v klubu Domova. 

17) Diskutovalo se, v jakém prostoru budou probíhat pravidelná farní kafe. Spíše 

bude využíván i nadále klub Domova.  

18) J. Klápště otevřel téma dalších přednášek a kulturních akcí. Diskutovalo se, 

kterého pozvat hosta. P. M. O. Vácha je dlouhodobě přetížen. 

19) 8.2.2024 se uskuteční na Barrandově vikariátní setkání s arcibiskupem J. 

Graubnerem. Za naši farnost budou přítomni P. Řehoř, J. Klápště, S. M. 

Dolorosa a H. Kučerová. 

20) S. M. Dolorosa navrhla za komunitu sester, aby se po mši sv. modlila modlitba 

k archandělu Michaelovi. P. Řehoř souhlasí. 

21) S. M. Dolorosa požádala o zveřejnění sbírky vosku pro Ukrajinu a rovněž o 

zveřejnění projektu nadace sester „Hurvínek pomáhá“. S. M. Kristýna projekt 

představí v ohláškách. 

 

Úkoly, které stále přetrvávají: 

 

22)  Větší akce farnosti (Živý Betlém, Svatomartinský průvod apod.) je potřeba 

připravovat s dostatečným předstihem už od září a sehnat pomocníky.  

23) P. Řehoř pozval na příští rok na Noc kostelů sestru Petru, Benediktinku z Bílé 

Hory k další přednášce o beuronském umění. Je třeba připomenout před 

konáním akce. 

 

Příští zasedání PR se mimořádně uskuteční ve čtvrtek 1.2.2024 od 19:00 hod. 

v klubu DCB.  

 

 

 

Zapsal: M. Šturma       Schválil: P. Ř. Žáček 


